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Torsdag den 31. oktober 2002 kl. 17.30 

 
 

Dagsorden: 

 

559/02  Indkaldelse af stedfortræder 

532/02  Opsætning af altaner 

535/02  Tillæg 1 til lokalplan nr. 206 Kryolitgrunden 

536/02  Lokalplan Enghave Station 

538/02  Ørestadsselskabet indtræder som aktionær 

542/02  Realisering af den boligpolitiske strategiplan 

541/02  Ændring af planloven 

539/02  Årsberetning vedrørende IT-sikkerhedsområdet 

531/02  Byidrætslegeplads på Østrigsgades Skole 

533/02  Retningslinier for tilskud til folkeoplysning 

537/02  Institutionslejemål på Kommunehospitalet 

548/02  Ydelse af grundtilskud til to nye produktionsskoler 

530/02  Rokering i udvalg 

549/02  Rokering i udvalg 

543/02  Indkaldelse af stedfortræder 

544/02  Meddelelse om midlertidige valg 

546/02  Meddelelse om midlertidige valg 

545/02  Indkaldelse af stedfortræder 

560/02  Meddelelse om midlertidige valg 

565/02  Indkaldelse af stedfortræder 

540/02  Erhvervelse af bygning 

534/02  Videreførelse af børnehave 

 

__________ 

 

 

 Overborgmesteren (Jens Kramer Mikkelsen): God aften. Mødet er åbnet. 

 Jeg skal sige, at der i aften er afbud fra borgmester Martin Geertsen, borgmester Inger 

Marie Bruun-Vierø, Hamid El Mousti, Manu Sareen, Peter Skaarup og Finn Rudaizky. 

 Vi har en dagsorden på 19 punkter foran os, hvoraf 2 skal behandles for lukkede døre.  

 Jeg har modtaget en anmodning fra uddannelses- og ungdomsforvaltningen om, at punkt 

18 (540/02) vedrørende erhvervelse af en bygning tages af dagsordenen. Det skyldes, at der er 

fremkommet nye oplysninger i sagen, som forvaltningen skal undersøge med henblik på at 

kunne informere Borgerrepræsentationen mere præcist. 
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 Så har jeg endvidere modtaget 3 sager uden for dagsordenen, og de sager kan under for-

udsætning af forsamlingens godkendelse optages på dagsorden. Listen over disse sager er 

omdelt på pladserne. Det drejer sig om følgende 3 sager: 

 Sag 559/02, indkaldelse af Lone Skov Al Awssi som stedfortræder for Mogens Lønborg, 

der af arbejdsmæssige årsager er forhindret i at deltage i forsamlingens møder fra den 31. ok-

tober 2002 til og med den 30. november 2002. 

 Det drejer sig om sag 560/02, der er en meddelelse fra den lille valggruppe om rokeringer 

i udvalg i forbindelse med Mogens Lønborgs fravær. 

 Endelig drejer det sig om sag 565/02, indkaldelse af Hanne Nielsen som stedfortræder for 

Taner Yilmaz, der af arbejdsmæssige årsager er forhindret i at deltage i forsamlingens møder 

fra 1. november 2002 og indtil videre. 

 Såfremt de sager optages på dagsordenen, vil jeg foreslå, at sag 559/02, indkaldelse af 

stedfortræder for Mogens Lønborg, behandles som den første sag på dagsordenen, og at sag 

560/02, rokeringer i udvalg, og den sag, der hedder 565/02, indkaldelse af stedfortræder for 

Taner Yilmaz, behandles som de sidste punkter, inden dørene lukkes.  

 Jeg skal høre, om der er bemærkninger til det? (Ophold). Det er ikke tilfældet; så er dags-

ordenen godkendt. 

 Så har jeg modtaget anmodning fra familie- og arbejdsmarkedsforvaltningen om, at kon-

torchef Susanne Binné overværer behandlingen af punkt 19 (534/02), der behandles for luk-

kede døre. Jeg skal høre, om der er bemærkninger til det?  

 Så kan jeg oplyse forsamlingen om, og det gælder stort set kun forsamlingen, at jeg også 

har modtaget meddelelse om, at borgmester Per Bregengaards datter har doneret en kagemand 

m.v., et kagetog i anledning borgmester Per Bregengaards ikke runde fødselsdag i dag, og dis-

se kager vil der være mulighed for at smage på, når mødet er slut, eller hvis man lige skal der-

ud et kort smut. 

 Jeg skal høre, om der er bemærkninger til det? (Ophold). Det er ikke tilfældet. Så kan vi 

gå i gang med selve aftenens møde. 

 

__________ 

 

1) BR 559/02. Indkaldelse af en stedfortræder 
Godkendelse i henhold til lov om kommunernes styrelse § 15, stk. 2, af formandens indkal-

delse af stedfortræder for Mogens Lønborg (C), som af arbejdsmæssige årsager vil være for-

hindret i at deltage i forsamlingens møder fra den 31. oktober 2002 og til og med den 30. no-

vember 2002. 1. stedfortræder, Lone Skov Al Awssi, indkaldes. 

 

Indstillingen blev godkendt. 

 

 Overborgmesteren (Jens Kramer Mikkelsen): Jeg vil herefter byde Lone Skov Al Awssi 

velkommen til arbejdet i Borgerrepræsentationen. 

 

(Forsamlingen rejste sig) 

 
=================================================================== 

  

2) BR 532/02. Opsætning af altaner 
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Indstilling om, at der med baggrund i Bygge- og Teknikudvalgets beslutning i mødet den 29. 

maj 2002 meddeles tilladelse til et efterfølgende modtaget forslag til udformning og opsæt-

ning af altaner på facaden mod Sortedam Dossering på ejendommen matr.nr. 6094 Udenbys 

Klædebo Kvarter, København, Sortedam Dossering 23, på betingelse af, at der opsættes 7 al-

taner med en placering som i forslaget, behandlet på nævnte møde, at såfremt ansøgningen 

med de 6 altaner opretholdes, nedlægges et §14 forbud i henhold til planloven med efterføl-

gende udarbejdelse af en lokalplan, der bl.a. regulerer altaner, samt at det forudsættes, at al-

tandybden ikke kan ændres ud over det ansøgte. 

(Bygge- og Teknikudvalget) (Standsningsret) 

 

 Mikkel Warming (Ø): Skal der smækkes altaner op langs hele Søfronten? Det er vel det 

principielle spørgsmål, Borgerrepræsentationen besvarer med denne sag. Hvis Borgerrepræ-

sentationen bekræfter udvalgsflertallets indstilling, så kommer der 7 altaner på ejendommen 

Sortedam Dossering 23. Det vil ubestrideligt gøre boligerne bedre. 

 Søfronten er en samlet bevaringsværdig helhed, hvor en række bygninger tilsammen dan-

ner meget markante træk. Den konkrete ejendom har høj bevaringsværdi, og dens facade ind-

går i den smukke og markante front langs Søerne.  

 Hvis Borgerrepræsentationen giver tilladelse til disse 7 altaner, så vil der ske væsentlige 

indgreb i bygningens arkitektoniske kvaliteter, linjer vil blive brudt, fordi altanerne opsættes i 

forhold til indvendige niveauer osv., osv. Det er, hvad det er. Hvis Borgerrepræsentationen 

giver tilladelse til altanerne, vil man samtidig bryde den homogene facaderække, bryde den 

Søfront, kommunen ellers på skrift kalder et bevaringsværdigt og markant træk, og det vil 

skabe præcedens. Hvorfor kan andre ejendomme så ikke få sat altaner op, hvis bare de bruger 

lige så mange penge, som de har brugt på disse altaner?  

 Kommunen, Borgerrepræsentationen, har hjemmel til at sige nej. Man kan sådan set væl-

ge mellem byggeloven og planloven for at gøre det. Sagen burde sådan set være klar: Der bør 

ikke gives tilladelse til altaner på Sortedam Dossering. 

 Bortset fra den sidste egen konklusion har jeg indtil nu i store træk helt loyalt refereret 

den indstilling, som bygge- og teknikforvaltningen kom med til udvalgets møde i maj måned 

2002. 

 Det overraskende er jo så, at argumenterne har skiftet, og et flertal har på baggrund af 

forvaltningens indstilling vedtaget, at der skal laves altaner på Sortedam Dossering, og givet 

tilladelse hertil. 

 Jeg ved ikke, om man er i gang med et eller andet spændende eksperiment med Søfronten 

for at se, om den kan bære altaner, om man ønsker at afprøve, hvad en præcedensvirkning i 

forhold til disse altaner vil give, eller hvad det egentlig er, man har gang i. For Enhedslisten er 

det vigtigt at bevare byens herlighedsværdier. Vi anser Søfronten for en vigtig strækning, der 

er med til at skabe et flot byrum. 

 Jeg er desværre ret sikker på, at gives der lov nu, så åbner man for flere ansøgninger og 

ødelægger derigennem Søfronten. Derfor har vi standset sagen og opfordrer selvfølgelig et 

flertal til at stemme imod sagen og nægte at give tilladelse til opsætning af altaner på ejen-

dommen Sortedam Dossering 23. Specielt SF´erne og Socialdemokratiet vil jeg egentlig godt 

appellere lidt til. Tænk jer om. Så vidt jeg kan se, er det om ganske få minutter for sent. 

 

 Monica Thon (B): Jeg har faktisk rigtig god samvittighed ved at give tilladelse til altaner 

på Søfronten. Det har jeg af den simple årsag, at det jo ikke er sådan, at der ikke er altaner på 
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Søfronten nogen steder. Det er jo ikke sådan, at der er et eneste hus, hvor der kommer 7 alta-

ner. Der er masser af altaner langs med Søfronten. 

 Jeg mener faktisk, at vi i en levende by skal give mulighed for at lave forandringer. Den 

nostalgibølge, der har ramt os inden for de sidste 20 år, at man ikke kan lave om på noget som 

helst, kan man godt blive en lille smule træt af, så derfor har jeg rimelig god samvittighed. Jeg 

mener også, at kvaliteten af det, der bliver sat op, er god nok.. 

 

Indstillingen – som godkendt af Bygge- og Teknikudvalget – blev godkendt med 40 

stemmer imod 5. 

For stemte A, V, F, B, O, C og D. 

Imod stemte Ø. 

 
=================================================================== 

 

3) BR 535/02. Tillæg 1 til lokalplan nr. 206 Kryolitgrunden 

Indstilling om, at forslag til tillæg 1 til lokalplan nr. 206, "Kryolitgrunden", omfattende un-

derområde I i lokalplanen vedtages med henblik på offentliggørelse, at indsigelsesfristen fast-

sættes til 2 måneder, at offentliggørelse annonceres i områdets lokalpresse samt at den fore-

slåede dialogstrategi bestående af en planens hjemmeside og en lokal udstilling, men uden 

borgermøde, vedtages. 

(Bygge- og Teknikudvalget) 

 

Indstillingen blev godkendt. 

 
=================================================================== 

 

4) BR 536/02. Lokalplan Enghave Station 

Indstilling om, at forslag til lokalplan "Enghave Station" vedtages med henblik på offentliggø-

relse, at indsigelsesfristen sættes til 2 måneder, at offentliggørelsen annonceres i områdets lo-

kalaviser samt at den foreslåede dialogstrategi bestående af en planens hjemmeside og en lo-

kal udstilling, der under indsigelsesperioden i en kortere periode bemandes med en medarbej-

der fra Plan & Arkitektur, vedtages. 

(Bygge- og Teknikudvalget) 

 

Indstillingen blev godkendt. 

 
=================================================================== 

 

5) BR 538/02. Ørestadsselskabet indtræder som aktionær 

Indstilling om, at Ørestadsselskabet indtræder som aktionær i Rejsekort Selskabet A/S. 

(Økonomiudvalget) 

 

Indstillingen blev godkendt. 

 
=================================================================== 
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6) BR 542/02. Realisering af den boligpolitiske strategiplan 

Indstilling om, at vedlagte halvårsstatus tages til efterretning. 

(Økonomiudvalget) 

 

Statusrapporten blev taget til efterretning. 

 
=================================================================== 

 

7) BR 541/02. Ændring af planloven 

Indstilling om, at Københavns Kommunes høringssvar om forslag til lovændringer vedrøren-

de byomdannelsesområder godkendes. 

(Økonomiudvalget) 

 

 Mikkel Warming (Ø): Det bliver meget kort. Kommunen har sådan set afgivet – for det 

har man jo – et glimrende høringssvar. Kommunen lægger op til, at man skal have mulighed 

for at kræve bidrag fra private bygherrer til infrastrukturudbygning i nye områder. Og blandt 

en række andre ting foreslår man så, at kravene til, hvornår infrastrukturen skal være etableret, 

slækkes. 

 For os er det vigtigt, at man ser de ændringer i sammenhæng. Vi kan nemlig sagtens se 

for os, at regeringen med henvisning til Københavns Kommune siger: O.k. så slækker vi på 

kravene til etablering af infrastrukturen – men man giver ikke mulighed for, at kommunen kan 

kræve deltagelse af private bygherrer. 

 Det er for os ikke så godt. Vi synes nemlig, der er en sammenhæng mellem de to ting. 

Vores protokolbemærkning handler om, at der er en sammenhæng mellem de her ting, de her 

ændringsforslag til loven, som kommunen jo i virkeligheden kommer med. Det er derfor, vi 

selvfølgelig gerne vil have de bemærkninger videresendt til ministeriet, og alle andre partier 

kan for så vidt tilslutte sig, i det omfang de måtte have lyst til det. 

 

 Overborgmesteren (Jens Kramer Mikkelsen): Jeg vil godt sige, at som jeg læser den 

protokolbemærkning, som Ø er kommet med, så anser jeg det sådan set for at være helt i 

overensstemmelse med ånden i den udtalelse, der er sendt af sted til staten. Det er, som Mik-

kel Warming siger, at den er sendt af sted.  

 Hvis ikke nogen protesterer over for det, så vil jeg sørge for, at vi i den skrivelse, vi frem-

sender, gør en bemærkning om, at der er tale om en helhed i det her. Det er det, der har været 

tanken med udtalelsen. (Ophold). Det er der ikke nogen, der protesterer imod; så vil vi gøre 

det på den måde. Dermed er indstillingen tiltrådt. 

 

Indstillingen blev godkendt. 

 

Enhedslisten ønskede at videreføre følgende protokolbemærkning fra behandlingen i 

Bygge- og Teknikudvalget og Økonomiudvalget: 

"For Enhedslisten er det centralt, at lovændringen giver mulighed for at stille krav til 

bygherren om infrastrukturinvesteringer. Kun hvis der kommer mulighed for at stille 

krav til bygherrer, kan Enhedslisten acceptere længere frister for at udføre infrastruk-

turinvesteringerne." 
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Enhedslisten ønskede en udskrift af beslutningsprotokollen fremsendt til Miljøministeri-

et. 

 
=================================================================== 

 

8) BR 539/02. Årsberetning vedrørende IT-sikkerhedsområdet 

Indstilling om, at årsberetningen for 2001 vedrørende IT-sikkerhedsområdet tages til efterret-

ning. 

(Økonomiudvalget) 

 

Indstillingen blev godkendt. 

 
=================================================================== 

 

9) BR 531/02. Byidrætslegeplads på Østrigsgades Skole 

Indstilling om, at Borgerrepræsentationen giver en anlægsbevilling i 2002 på 353.000 kr. til 

Kultur- og Fritidsudvalgets bevilling – Kultur og Fritid konto 0.30.3 – til anlæggelse af en del 

af en byidrætslegeplads på Østrigsgades Skole samt at den kassemæssige dækning for bevil-

lingen anvises på Kultur- og Fritidsudvalgets rådighedsbevilling Kultur og Fritid konto 0.30.3 

(idræts- og kulturpulje). 

(Kultur- og Fritidsudvalget) 

 

Indstillingen blev godkendt. 

 
=================================================================== 

 

10) BR 533/02. Retningslinier for tilskud til folkeoplysning 

Indstilling om, at Borgerrepræsentationen i overensstemmelse med Folkeoplysningsudvalgets 

indstilling tiltræder reviderede retningslinier for tilskud til folkeoplysning i Københavns 

Kommune, jf. bilag 6, at Kultur- og Fritidsudvalget bemyndiges til – efter forudgående høring 

af Folkeoplysningsudvalget - at foretage eventuelle konsekvensrettelser i retningslinierne, når 

Undervisningsministeriets folkeoplysningsbekendtgørelse foreligger, forudsat at rettelserne 

ikke er af substantiel karakter samt at Kultur- og Fritidsudvalget bemyndiges til – efter forud-

gående høring af Folkeoplysningsudvalget - at indarbejde revisionsinstruks for såvel den fol-

keoplysende voksenundervisning som det frivillige folkeoplysende foreningsarbejde, når 

godkendelse foreligger fra Revisionsdirektoratet. 

(Kultur- og Fritidsudvalget) 

 

 Mona Heiberg (A): For knap 2 år siden behandlede vi her i Borgerrepræsentationen et 

forslag til nye retningslinjer for tilskud til folkeoplysning, og nu skal vi så til det igen. 

 Baggrunden er, at den borgerlige regering i forbindelse med finansloven 2002 sammen 

med Dansk Folkeparti vedtog en række ændringer i folkeoplysningsloven, der primært berører 

den folkeoplysende voksenundervisning og betyder en kraftig reduktion på 20 pct. af den 

ramme, der tidligere har været stillet til rådighed for dette område.  

 Socialdemokraternes holdning til en så kraftig beskæring omtalte jeg i min tale, dengang 

vi havde førstebehandling af budgettet for 2003. Indgrebet rammer mere end 125.000 borgere 
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– 125.000 borgere, der i forvejen betaler mere end 70 mio. kr. for at deltage i den folkeoply-

sende undervisning. 

 Lige siden loven blev fremsat, den 31. januar 2002, så har vi haft mange, mange drøftel-

ser i Folkeoplysningsudvalget med det klare sigte at forsøge at få udarbejdet nye retningslin-

jer, der i videst muligt omfang skulle dæmpe de negative virkninger for borgerne af den revi-

derede folkeoplysningslov. 

 Det forslag til nye retningslinjer, som vi i dag skal tage stilling til, gør brug af alle lovens 

muligheder for at opnå dette sigte ved at anvende muligheden for at yde supplerende tilskud 

til handicap- og instrumentalundervisning, og vi går helt op til loftet i København. Vi udvider 

den gruppe, der kan få tilskud til at reducere deltagerbetalingen til også at omfatte studerende, 

der modtager SU, og lærlinge med en uddannelsesaftale.  

 Dette er der rimeligt mange af denne forsamling, der kunne bruge, hvis de skulle ud og 

sige noget positivt om København og folkeoplysningen. En ordning, der alene omfatter per-

soner, der er bosiddende i Københavns Kommune, og samtidig har vi fundet mulighed for at 

hæve dette særlige tilskud med faktisk over 3 kr. pr. time. Vi øger rammen til dækning af 

handicapbetingede udgifter som f.eks. befordring, tolkebistand m.v. 

 Alt i alt betyder det, at Folkeoplysningsudvalget har sikret, at handicappede og ældre 

borgere i kommunen kun i begrænset omfang vil blive berørt af lovændringens negative føl-

gevirkninger. Og for unge studerende og lærlinge vil prisstigningen som sagt blive afdæmpet, 

da de nu også vil kunne få et nedslag i deltagerbetalingen. 

 I forbindelse med lovforslaget afgav kommunen et høringssvar, og heraf fremgår, at Kø-

benhavns Kommune anser den folkeoplysende voksenundervisning som et værdifuldt og øko-

nomisk attraktivt instrument til brug ved særlige indsatser på uddannelses-, social- og sund-

hedsområdet samt integrationsarbejde ... (Uro i salen). Hold da kæft, hvor er her meget larm. 

Det er helt ustyrligt, jeg kan ikke overdøve det ... 

 

 Overborgmesteren (Jens Kramer Mikkelsen): Det er Søren Pind, der står og snakker li-

ge i øret på mig. Det er stoppet nu. 

 

 Mona Heiberg (A): Det kan godt være, det er hamrende uinteressant, at det er 125.000 af 

Københavns borgere, der deltager i det her, men det kunne være, at det ville være værdifuldt 

at få med sig, hvis man skulle ud og sige noget positivt til nogle af de borgere, der bor i denne 

kommune. Noget, der nok ikke har været synligt nok, men nu er der altså blevet rådet bod på 

det. 

 Med den særlige ramme til et årligt indsatsområde har vi skabt en ramme, hvor området 

kan få mulighed for at vise, hvad de kan.  

 Vi vil i Kultur- og Fritidsudvalget fastlægge årets tema på baggrund af en indstilling fra 

Folkeoplysningsudvalget. Jeg ser i hvert fald frem til den mulighed og føler mig overbevist 

om, at de folkeoplysende foreninger vil tage udfordringen op med denne beskedne ramme, 

skabe ny udvikling og efterlade synlige furer i den københavnske asfalt. 

 Som det fremgår, havde vi på folkeoplysningsudvalgsmødet den 19. september en drøf-

telse af forslaget og månedsvise anvisninger af tilskud. Der var fuldstændig enighed, også 

blandt de politisk udpegede medlemmer af Folkeoplysningsudvalget, om, at det måtte ændres, 

så tilskuddet blev anvist forud i 3 rater. 

 Som formand for udvalget sendte jeg derfor et notat om sagen til udvalget. Det fremgår af 

indstillingen til i dag, at økonomiforvaltningen vil fremlægge en sag for Økonomiudvalget 
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vedrørende god tilskudsforvaltning, herunder retningslinjer for udbetaling af tilskud. Når det 

er sket, så skal principperne for tilskud til folkeoplysning bringes i overensstemmelse med 

Økonomiudvalgets retningslinjer for udbetaling af tilskud. 

 Jeg håber, at de politiske partier, der er repræsenteret i Folkeoplysningsudvalget, til den 

tid fortsat bakker op, at der kun skal anvises tilskud i 3 rater. 

 Med de bemærkninger vil jeg selvfølgelig anbefale, at vi tilslutter os det forslag, der lig-

ger, som alle selvfølgelig har læst, fordi det kun er en lillebitte bog. Jeg anbefaler stærkt, at vi 

alle tilslutter os dette. 

 

 Overborgmesteren (Jens Kramer Mikkelsen): Jeg konstaterede her under det sidste ind-

læg, at det ikke alene var Søren Pind, der talte, men at også andre gjorde det. Derfor vil jeg 

henstille, at vi skruer lidt ned. 

 

Indstillingen – som anbefalet af Kultur- og Fritidsudvalget – blev godkendt. 

 
=================================================================== 

 

11) BR 537/02. Institutionslejemål på Kommunehospitalet 

Indstilling om, at Borgerrepræsentationen godkender, at Uddannelses- og Ungdomsforvalt-

ningen indgår aftale med ejendomsselskabet Norden om gensidig uopsigelighed på 10 år af le-

jemålet i Gammeltoftsgade 19 opgang 25 og 27 (Kommunehospitalet) 

(Uddannelses- og Ungdomsudvalget) 

 

Indstillingen blev godkendt. 

 
=================================================================== 

 

12) BR 548/02. Ydelse af grundtilskud til to nye produktionsskoler 

Indstilling om, at der oprettes to nye produktionsskoler, hvor det forudsættes, at omkostnin-

gerne i fremtiden afholdes inden for det budget, som er tiltænkt daghøjskolerne Kigkurren og 

Den rytmiske Daghøjskole, at der ydes grundtilskud på i alt kr. 760.000 kr. til de to nye pro-

duktionsskoler, samt at udgiften afholdes inden for Uddannelses- og Ungdomsudvalgets ordi-

nære ramme på konto 3.44.1 Andre faglige uddannelser ved overførsel fra konto 3.77.1 Dag-

højskoler. 

(Uddannelses- og Ungdomsudvalget) 

 

Indstillingen blev godkendt. 

 
=================================================================== 

 

13) BR 530/02. Rokering i udvalg 

Godkendelse af, at Finn Rudaizky (A) udtræder af bestyrelsen for DGI-byen, samt meddelelse 

fra den store valggruppe om, at Johannes Nymark (A) indtræder som nyt medlem af bestyrel-

sen. 

 

Indstillingen blev godkendt. 
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=================================================================== 

 

14) BR 549/02. Rokering i udvalg 

Godkendelse af at Jonas Karker (C), Tåsingegade 58, st. tv., 2100 København Ø, udtræder 

som medlem af distriktsudvalget for Hærhjemmeværnsdistrikt Ryvangen, samt meddelelse fra 

den lille valggruppe om, at Knud Henrik Palsbro (C), Kuhlausgade 41, 2100 København Ø, 

indtræder som nyt medlem af udvalget. 

 

Indstillingen blev godkendt. 

 
=================================================================== 

 

15) BR 543/02. Indkaldelse af stedfortræder 

Godkendelse i henhold til lov om kommunernes styrelse § 15, stk. 2, af formandens indkal-

delse af en stedfortræder for Manu Sareen (B), der på grund af sygdom vil være forhindret i at 

deltage i forsamlingens møder fra den 1. november 2002 til og med den 31. december 2002. 

1. stedfortræder Henrik Morgen indkaldes. 

 

Indstillingen blev godkendt. 

 
=================================================================== 

  

16) BR 544/02. Meddelelse om midlertidige valg 

Meddelelse fra den store valggruppe om at Henrik Morgen indtræder som midlertidigt med-

lem af Familie- og Arbejdsmarkedsudvalget og midlertidig suppleant i bestyrelsen for Center 

for Undervisningsmidler i forbindelse med Manu Sareens fravær i perioden fra den 1. novem-

ber 2002 til og med den 31. december 2002. Det er hermed forudsat, at suppleanterne for Ma-

nu Sareen i Folkeoplysningsudvalget, Skatteankenævnet og Det Sociale Brugerråds Klagein-

stans varetager disse hverv i fraværsperioden. 

 

Meddelelsen blev taget til efterretning. 

 
=================================================================== 

 

17) BR 546/02. Meddelelse om midlertidige valg 

Meddelelse fra den store valggruppe om, at Frank Hedegaard (F), jf. lov om kommunernes 

styrelse § 64a, stk. 4, indtræder som fungerende borgmester for Familie- og Arbejdsmarkeds-

forvaltningen og dermed som midlertidigt medlem af Økonomiudvalget under borgmester Bo 

Asmus Kjeldgaards forfald. Frank Hedegaard indtræder endvidere som midlertidigt medlem 

af Udvalget for Demokrati- og Serviceudvikling, EU`s Regionale Socialfondsudvalg, Fælles-

bestyrelsen for Social- og Sundhedsuddannelser, Det Sociale Råd, bestyrelsen for TAMU, be-

styrelsen for Dansk Hjælpemiddel Institut, Koordinationsudvalget for den forebyggende ar-

bejdsmarkedsindsats i Københavns Kommune og som midlertidig stedfortræder i Kommu-

nernes Lønningsnævn og Københavns Kommunes Erhvervsråd, i forbindelse med Bo Asmus 

Kjeldgaards fravær. Endelig meddeler den store valggruppe, at Heinrich Metz (F) indtræder 
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som midlertidigt medlem af Familie- og Arbejdsmarkedsudvalget i stedet for Frank Hede-

gaard, samt at Heinrich Metz indtræder som midlertidigt medlem af Det Rådgivende Integra-

tionsudvalg og som midlertidig stedfortræder i Det Regionale Arbejdsmarkedsråd i forbindel-

se med Bo Asmus Kjeldgaards fravær. 

 

Meddelelsen blev taget til efterretning. 

 
=================================================================== 

 

18) BR 545/02. Indkaldelse af stedfortræder 

Godkendelse i henhold til lov om kommunernes styrelse § 15, stk. 2, af formandens indkal-

delse af en stedfortræder for Bo Asmus Kjeldgaard (F), der på grund af ferie vil være forhin-

dret i at deltage i forsamlingens møder fra den 1. december 2002 til og med den 31. januar 

2003. 1. stedfortræder Heinrich Metz indkaldes. 

 

Indstillingen blev godkendt. 

 
=================================================================== 

 

19) BR 560/02. Meddelelse om midlertidige valg 
Meddelelse fra den lille valggruppe om, at Lone Skov Al Awssi indtræder som midlertidigt 

medlem af Miljøudvalget og Integrationsudvalget, samt at Ole Hentzen indtræder som midler-

tidigt medlem af Økonomiudvalget og Udvalget vedr. demokrati og serviceudvikling i forbin-

delse med Mogens Lønborgs fravær i perioden fra den 31. oktober 2002 og til og med den 30. 

november 2002.  

 

Meddelelsen blev taget til efterretning. 

 
=================================================================== 

 

20) BR 565/02. Indkaldelse af en stedfortræder 

Godkendelse i henhold til lov om kommunernes styrelse § 15, stk. 2, af formandens indkal-

delse af stedfortræder for Taner Yilmaz (A), som af arbejdsmæssige årsager vil være forhin-

dret i at deltage i forsamlingens møder fra den 1. november 2002 og indtil videre dog mindst 

en måned. 3. stedfortræder Hanne Nielsen indkaldes. 

 

Indstillingen blev godkendt. 

 
=================================================================== 

 

 

Dørene blev lukket kl. 17.58 

 

 

 

Disse sager behandledes for lukkede døre: 
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21) BR 540/02. Erhvervelse af bygning 

(Uddannelses- og Ungdomsudvalget) 

 

Sagen blev udsat ved mødets start. 

 
=================================================================== 

 

22) BR 534/02. Videreførelse af børnehave 

(Familie- og Arbejdsmarkedsudvalget) 

 

Indstillingen - som anbefalet af Økonomiudvalget - blev godkendt. 

 

__________ 

 

 

Mødet sluttede kl. 17.59 

 


